
باشگاه پرسپولیس علیه 
جاسوسان:

قطعاً پیگیری و 
برخورد می کنیم

بعــد از انتشــار قــرارداد بازیکنــان 
پرســپولیس در رســانه ها، ایــن 
باشــگاه بــا صــدور اطلاعیــه ای، 
جاسوســی از باشــگاه و افشــای 
قراردادها را با هدف ایجاد بی ثباتی 
در پرســپولیس دانســت و خبــر از 
پیگیــری ویــژه ایــن موضــوع داد.

در ایــن اطلاعیــه آمــده اســت؛ 
جاسوســی از باشــگاه پرســپولیس 
و افشــای برنامه ریزی شــده اســناد 
آن بــه قصــد انتشــار کــه معمــولاً از 
طریــق چنــد مرجع و ســایت خبری 
مشــخص و ثابت صورت می گیرد، 
پدیــده جدیــدی نیســت. البته این 
امر در دوره های زمانی خاصی اتفاق 
می افتد و مشــخصاً هر بار هدف از 
آن، ایجــاد بی ثباتی در پرســپولیس 
است. هواداران عزیز اگر به حافظه 
خود رجوع کنند به یاد می آورند؛ در 
اکثر موارد، این اتفاق در زمان هایی 
روی داده است که پرسپولیس بعد 
از کســب عنوان قهرمانی، با کنترل 
و مدیریــت بحران هــا و مشــکلات 
بی پایــان خــود، آرامــش نســبی را 
برقرار کرده و در حال متمرکز شدن 
بــرای حــل مشــکلات اقتصــادی و 
خیــز دوبــاره بــه ســمت قهرمانــی 
بوده اســت. شــاید به جــرأت بتوان 
گفــت در دو دهــه گذشــته روال بــر 
ایــن قــرار بوده اســت که بعــد از هر 
قهرمانــی پرســپولیس، فشــار برای 
ایجــاد بی ثباتــی در بخــش کادر 
فنــی، مســائل اقتصــادی یــا بخش 
مدیریتــی ایــن مجموعــه بــه طــور 

جــدی اتفــاق افتاده اســت.
بــا توجــه بــه ایــن ســابقه ذهنــی، 
وضعیت موجود و ارسال پی  در پی 
اســناد داخلی باشــگاه پرسپولیس 
از جملــه قراردادهــای بازیکنــان، 
بــرای رســانه های خــاص کــه در 
چنیــن مواقعــی مأموریــت انجــام 
ایــن کار را دارنــد، نکتــه عجیــب و 
غافلگیرکننــده ای بــرای باشــگاه 
پرســپولیس نیســت. در ارتبــاط بــا 
انتشــار اســناد نیز مدیریت باشگاه 
پرســپولیس بــه معاونــت حقوقی و 
حراســت باشگاه دســتور رسیدگی 
و پیگیــری ویــژه بــرای شناســایی 
عوامــل و ابعــاد ایــن موضــوع در 
داخــل و خــارج از باشــگاه را داده 
است. قطعاً با عوامل دخیل در این 
موضــوع، برخــورد مقتضــی صورت 
خواهــد گرفــت. همچنیــن حــق 
پیگــرد حقوقــی نســبت بــه انتشــار 
اســناد توســط رســانه های خــاص 
بــرای باشــگاه محفــوظ خواهد بود.

در ایــن ارتبــاط بایــد توجــه داشــت 
کــه ارســال یــا درز اســناد بــرای 
انتشــار لزوماً نمی تواند مستقیم از 
باشــگاه اتفاق افتاده باشــد و قطعاً 
در بررســی هایی که انجام می شود، 
احتمال های مختلف در نظر گرفته 

خواهد شــد.
از ســوی دیگــر یــادآور می شــویم 
ه پرســپولیس در دوره  باشــگا
مدیریــت اخیر خود، چــه در ارتباط 
بــا اســنادی که اخیــراً انتشــار یافته 
است و چه در موارد قبلی، برخلاف 
بعضی باشــگاه های خاص مطلبی 
بــرای پنهــان کــردن نــدارد. تمــام 
ایــن اســناد در اختیــار ســازمان ها 
و نهادهــای مختلــف و ذیربــط قــرار 
دارد. ایــن موضــوع در مــورد اســناد 
مالــی مشــهودتر اســت، چنــان کــه 
در روزهــای گذشــته ارزش قــرارداد 
و دســتمزد اعضــای تیــم از طریــق 
مراجــع رســمی هــم منتشــر شــد 
و مشــخص گردیــد باشــگاه هایی 
کــه تبلیــغ می شــود در حق شــان 
اجحــاف شــده اســت هــم بیــش 
از پرســپولیس هزینــه کرده انــد. 
ین  ف تر شــفا ز  ا لیس  پرســپو
باشــگاه ها در فوتبال ایران اســت و 
همکاری های باشگاه در این زمینه 
حتــی فراتــر از تقاضاها بوده اســت 
و در بــه اصطــلاح افشــاگری های 
اخیــر هم مطلبــی جدید یا برخلاف 
اعلام های باشــگاه دیده نمی شود، 
امــا موضــوع از باب افشــای اســناد 
باشــگاه که در حکم افشــای اسناد 
دولتــی خواهــد بــود، حائــز توجــه 
اســت و جای بحث و پیگرد از سوی 
باشگاه و نهادهای ذیصلاح را دارد.
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حسین خبیری

 سوء تفاهم برطرف شد

بعد از حضور در کمیته اخلاق گفت: سوء تفاهماتی بود که برطرف شد. معتقدم قانون 
ســقف بودجــه جلــوی بی بنــد و باری های مالــی و پرداخت هــای نامتعــارف را می گیرد. 
مطمئنــم نهادهــای مربوطــه هــم با پیگیــری،  جلوی بی عدالتــی افراد و باشــگاه هایی 
کــه ایــن قانــون را رعایــت نمی کننــد، خواهنــد گرفــت. اتفاقــاً معتقــدم هــر شــخص و 
باشــگاهی در رفتــار خــود شــفافیت مالــی دارد، بایــد از این قانون حمایــت کند. اینکه 
برخی هــا معتقدنــد ایــن قانون باعث تبعیض بین تیم ها می شــود،  درســت نیســت .

محمدرضا خالد آبادی

عنایتی نه،  فکری مشکل ساز شده!

تا پیش از این در صفحات هواداران پرسپولیس گفته می شد احتمالاً رضا عنایتی 
ســرمربی تیم امید که خودش اســتقلالی اســت کاری کرده تا خالدآبادی به جای 
پرســپولیس،  اســتقلالی شود اما حالا گفته می شود محمود فکری سرمربی تیم 
هوادار که او هم استقلالی است در انتقال گلر تیمش به پرسپولیس مشکل ساز 
شــده. البته بعد از بازگشــت حســینی به دروازه استقلال و حضور علیرضا رضایی 

باز هم احتمال حضور این گلر در پرســپولیس بالا رفته اســت.

بوژیدار رادوشوویچ

تأییدیه دریافت تا دیروز نرسیده بود

با اینکه باشگاه پرسپولیس روز شنبه تمام مبلغ قسط چهارم  طلب این گلر 
کروات را به حسابش واریز کرده بود اما تعطیلات آخر هفته اروپا باعث شد 
تأییدیه دریافت پول به رادو نرسد. گلر کروات سابق سرخ ها در مصاحبه ای 
که دیروز انجام داد اعلام کرد پولی به دســتش نرســیده تا نگرانی ها در این 
خصوص افزایش یابد. اگر پرسپولیس بموقع این پول را واریز نکرده باشد 

باید 200 هزار دلار دیگر هم به عنوان جریمه پرداخت کند.
 

آپشن ویژه از 
قراردادهای جدید 

حذف شد
باشگاه های متمول 

بعضاً آپشن هایی مثل 
رضایت مدیرعامل، 

رضایت سرمربی، 
تعداد مورد نظر بازی، 

کلین شیت، گل زده و ... 
را در قرارداد بازیکنان 

خود می گنجانند تا 
دریافتی آنها را به 

شکل کاملاً خودجوش 
بالا ببرند چون تقریباً 
بیشتر این آپشن ها 

قابل دسترسی است 
و بازیکنان به آنها 

دست می یابند. فصل 
قبل استقلال چند تا از 
این آپشن های عجیب 
و غریب را داشت و در 

قرارداد پرسپولیسی ها 
آپشن رضایت مدیرعامل 

هم دیده می شد اما 
یک مقام مسئول در 

باشگاه پرسپولیس به 
ایران ورزشی گفت این 

آپشن از قراردادهای 
جدید بازیکنان 

پرسپولیس برداشته 
و حذف شده است که 

اگر واقعاً اینگونه باشد 
قدم رو به جلویی برای 
این باشگاه به حساب 

می آید.

ZOOM

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

بعد از انتشار ارقام قراردادهای بازیکنان، 
مربیــان و ســایر اعضــای تیم پرســپولیس 
مشــخص شــد قهرمان دوگانه فصل قبل 
که به صورت خودکار صاحب سوپرجام هم 
شــد در مقایســه با برخــی تیم های مدعی 
دیگــر مجموعــه خیلــی گرانــی هــم نبــود. 
غیــر از ســه مورد قــرارداد دربــاره بازیکنان 
خارجــی مثل لوکادیــا، دیاباته و پریرا که از 
آنها خیری هم ندید پرسپولیس ولخرجی 
دیگری نداشــت و حتی رقم قرارداد برخی 
از اعضای این تیم پایین تر از حد تصور بود.

با این حال بعد از افشای لیست مربوط به 
ارقام قراردادها و آپشــن ها به برخی نکات 
و مســائل مربوط بــه این موضوع می توان 

اشاره کرد.
 

مگر پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان بود؟

در آپشــن های مربــوط بــه قــرارداد اعضای 
تیم پرســپولیس و در دو مورد آپشن هایی 
مربــوط بــه لیــگ قهرمانــان آســیا دیــده 

می شود. یکی از آپشن ها مربوط به صعود 
از مرحلــه گروهــی بــه دور یــک شــانزدهم 
است که برای برخی نفرات آپشن های 5 و 
10 درصدی به همراه دارد. در آپشــن دیگر 
هم ذکر شده صعود به دور نهایی. در واقع 
اگر پرســپولیس به فینال آســیا برســد هم 
برخی نفرات آپشن های 5 درصدی دیگری 
دریافــت خواهنــد کــرد. ایــن آپشــن ها اما 
قبــل از شــروع فصــل گذشــته در قــرارداد 
پرسپولیسی ها گنجانده شده در حالی که 
این تیم اصلاً در لیگ قهرمانان آسیا حضور 
نداشت و مشخص نیست چرا اصلاً بحث 

آسیا در قراردادهای قبلی دیده می شود.
 

فقط سه نفر آپشن صعود از 
مرحله گروهی را می گرفتند؟

در شــرایطی کــه مشــخص نیســت چــرا 
آپشــن های مربــوط بــه لیگ قهرمانان آســیا 
در قــرارداد پرسپولیســی ها گنجانــده شــده 
امــا یــک مورد عجیب هم در آپشــن ها دیده 
می شــود. مثلاً اینکه آپشن صعود از مرحله 
گروهــی لیگ قهرمانان فقط جلوی نام ســه 
بازیکــن دیــده می شــود. علیرضــا بیرانونــد، 
فرشــاد فرجی و احمد گوهری ســه بازیکنی 
هســتند کــه این آپشــن را دریافــت می کنند 

اما چرا؟ عجیب تر اینکه عدد این آپشــن در 
مورد فرجی و بیرو 5 درصدی اســت اما برای 
گوهــری 10 درصــد ذکــر شــده که مشــخص 
نیست چرا. این مسأله در کنار اشتباهی که 
مثلاً در مورد رقم قرارداد عکاس پرسپولیس 
- که رقم قرارداد فصل قبل او نوشته شده - 
این ذهنیت را به وجود می آورد که این لیست 
حاوی اشتباهات اینچنینی دیگری هم باشد.

 
چرا برخی بازیکنان آپشن فینال 

را ندارند؟
در مورد دیگر مربوط به آپشن ها مشخص 
نیســت چطــور مقابل نــام 21 نفر از اعضای 
تیم آپشن مربوط به حضور در فینال لیگ 
قهرمانــان وجــود دارد امــا در خصــوص 25 
نفر دیگر ذکر نشده است. از بین بازیکنان 
پرســپولیس مقابــل نــام وحیــد امیــری، 
دانیال اســماعیلی فر، مهدی عبدی، ســینا 
اســدبیگی، عیســی آل کثیر، فرشاد فرجی، 
احمد گوهری، حامد پاکدل، محمدمهدی 
احمدی، شیخ دیاباته، گئورگی گولسیانی و 
یورگن لوکادیا این آپشن دیده نمی شود اما 
از بین خارجی ها وحدت هنانوف این آپشن 
را آن هم نه به صورت درصدی بلکه به شکل 
مبلغــی دارد. البتــه به نظر می رســد تفاوت 

رقــم قرارداد مدافع تاجیک با ســه بازیکن 
خارجی دیگر باعث شده این آپشن برای او 
در نظر گرفته شود اما سؤال اینجاست که 
چــرا مقابل نام برخی بازیکنــان داخلی این 
آپشن دیده نمی شود یا چرا آپشن بیرانوند 

10 درصد است و بقیه 5 درصد؟
 

مورد عجیب پورعلی گنجی و 
اسدبیگی

در حالی که تقریباً در مورد تمام بازیکنان 
پرسپولیس آپشن قهرمانی لیگ برتر و جام 
حذفــی فعــال اســت و بابت این دو آپشــن 
10 و 5 درصــد روی قراردادشــان خواهــد 
آمــد یــا بــه خارجی هــا به صــورت رقمــی در 
نظــر گرفتــه شــده امــا عجیــب اســت کــه 
در لیســت منتشرشــده آپشــن قهرمانــی 
مرتضــی پورعلی گنجی به جــای 10 درصد، 
5 درصد است اما چرا؟ یا سینا اسدبیگی 
اصلاً آپشن قهرمانی لیگ و حذفی را ندارد 
که مشــخص نیســت چــرا؟ محمدمهدی 
احمدی هم که قرار اســت در پرسپولیس 
ماندنی شود از آپشن های قهرمانی محروم 
بــود هــر چنــد او برعکس اســدبیگی اصلاً 
در تیــم حضــور نداشــت و قرضــی به نفت 

مسجدسلیمان رفته بود.

 چرا رقم قرارداد دو دســتیار ایرانی 
یحیی اینقدر پایین است؟

در فهرســت منتشــر شــده رقم قــرارداد 
لیــزور  نا محمــد عســگری مربــی – آ
پرســپولیس فقــط 1 میلیــارد تومــان 
و بــرای مهــرداد خانبــان 900 میلیــون 
تومان درج شــده که عدد بســیار پایینی 
بــرای یــازده مــاه کار طاقــت فرســا در 
پرسپولیس به حساب می آید. عجب تر 
اینکــه مقابــل نام محمد عســگری هیچ 
آپشــنی دیــده نمی شــود در حالــی کــه 
ماســاژورها و اعضــای رســانه ای هــم 
پــاداش قهرمانی هــا را به عنــوان آپشــن 
در قراردادشــان دارنــد. بــا وجــود ایــن 
حتــی اگــر در مــورد آپشــن های قــرارداد 
این دو مربی اشــتباه شــده باشد سؤال 
اینجاســت کــه چــرا رقم قــرارداد این دو 
مربی در مقایســه با دســتیاران خارجی 
یحیــی و کریــم باقــری اینقــدر پایین تــر 
اســت. گفتنــی اســت بــه خاطــر همیــن 
رقم هــا بــود که عســگری و خانبان قصد 
تمدید نداشــتند و تا آستانه جدایی هم 
رفتنــد امــا بــا افزایــش 25 درصــدی هم 
رقم قرارداد آنها نسبت به مربیان دیگر 

تیم هــا پاییــن خواهــد بود. 
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مشکل سربازی سرلک جدی شد

اعلام لیست تیم ملی 10 روز بعد از مشمول شدن شماره 10
داســتان میــلاد ســرلک و ســربازی اش 
تبدیــل به حادترین ســوژه ایــن روزهای 
پرســپولیس شــده اســت. عصــر روز 
یکشــنبه نامــه ســازمان لیگ بــه وزارت 
ورزش منتشــر شــد. در ایــن نامــه بــا 
ذکــر نــام میــلاد ســرلک چیوا آمــده این 
بازیکــن از تاریــخ 1 شــهریور امســال 
مشــمول خواهــد بــود و بایــد جلــوی 
فعالیــت ورزشــی اش گرفتــه  و نتیجــه 
اقدامــات بــه این ســازمان اعلام شــود.
بــا توجــه به قانون نظــام وظیفه چنانچه 
بازیکنــی 28 ســال تمــام ســن داشــته 
باشــد فــردای آن روز مشــمول اســت. 
ســرلک 6 فروردیــن 28 ســاله شــده و 
از آن بــه بعــد ســرباز اســت امــا چون در 

بــازی تیــم ملــی مقابــل کنیــا کــه بعــد از 
آن تاریــخ برگــزار شــده، حضــور داشــته 
تــا اول شــهریور مجــوز بــازی دارد امــا 
چــون در تورنمنت کافــا همراه تیم ملی 
حضور نداشــته حالا ملی پوش حســاب 
نمی شــود. از طرفــی فیفــادی بعــدی 13 
شــهریورماه خواهد بود و معلوم نیست 

لیســت تیــم ملــی کــی اعلام شــود.
بــا اعــلام رئیــس کمیته نقــل و انتقالات 
ســازمان لیــگ آخرین مدرکــی که میلاد 
ســرلک از ســازمان نظــام وظیفــه بــرای 
مجوز فعالیت ورزشــی به ســازمان لیگ 
ارائــه کرده تــا یک شــهریور 1۴02 اعتبار 
دارد. باشــگاه پرســپولیس می توانــد 
قــرارداد ســرلک را ثبــت کنــد ولی مجوز 

بــازی ایــن بازیکن تا تاریخ یک شــهریور 
صــادر می شــود و بعــد از آن اجــازه بــازی 

برای پرســپولیس را ندارد. 
ایــن مقــام مســئول گفتــه اگــر مــدرک 
جدیــدی از ســوی ســازمان نظام وظیفه 
صــادر نشــود ســرلک می توانــد از 12 
مــرداد کــه بازی هــای لیــگ برتــر آغــاز 
می شــود تا یک شــهریور بازی کند. بعد 
از آن ســرلک مجــوز بــازی نــدارد امــا اگر 
مــدرک جدیــد بــه ســازمان لیــگ ارائــه 
شــود تــا زمانــی که اعتبار داشــته باشــد 
ســرلک اجــازه بــازی بــرای پرســپولیس 

خواهد داشــت. 
طاهــری در واکنش بــه اینکه در صورت 
ارائــه نشــدن مــدرک جدیــد از ســوی 

ســازمان نظــام وظیفــه، میــلاد ســرلک 
ننــد محمدحســین مرادمنــد و  هما
ســیاوش یزدانــی کــه اســتقلال را تــرک 
کردنــد و به ملــوان بندرانزلی رفتند باید 
باشــگاهی نظامــی معرفــی کنــد، گفت: 
ســرلک دو راه دارد. یا خود را به پادگان 
معرفــی کنــد یــا اینکــه بــه یــک باشــگاه 
نظامــی بپیونــدد. هــر باشــگاه نظامــی 
کــه زیرمجموعــه ســتاد کل نیروهــای 
مسلح باشد. باشگاه هایی مانند ملوان 
بندرانزلــی، فجرسپاســی شــیراز، نیروی 
زمینــی یــا عقــاب تهــران و … می تواننــد 
مقصد بعدی سرلک باشند اگر از سوی 
ســازمان نظام وظیفه مجوز جدیدی به 

ســازمان لیــگ ارائــه نکند.

کــرده  عــلام  ا م مســئول  یــن مقــا ا
دربــاره شــرایط ســرلک بعــد از دعــوت 
لــی اش بــه تیــم ملــی چیــزی  احتما
نمی دانــد. فیفــادی بعــدی تیــم ملــی 
13 شــهریور مــاه خواهــد بــود و لیســت 
تیــم ملــی نهایتــاً یکــی دو روز قبل از این 
تاریــخ اعــلام مــی شــود که بعــد از تاریخ 
مشــمول شــدن ســرلک اســت. بــا ایــن 
شــرایط  حتــی اگــر شــماره 10 ســرخ ها 
در لیســت بعــدی قلعه نویــی باشــد 
پرسپولیس و سرلک برای آن بازه زمانی 
چند روزه باید کاری انجام دهند و دنبال 
مجوزهایــی باشــند که مانــع از جدایی  
یکــی از بهتریــن و موثرتریــن بازیکنــان 
ایــن تیــم در همان شــروع فصل شــود.

ابهامات و پرسش های لیست قرارداد بازیکنان و مربیان

آپشن »رضایت مدیرعامل« از 
قراردادهای پرسپولیس حذف شد


